
 

 
Aan het College van Gedeputeerde Staten van Groningen 
Postbus 610 
9700 AP Groningen 
  
Onderwerp: Schriftelijke vragen rotondetuin Sauwerd 
 
Groningen, 29 juli 2024 
 
Geacht College, 
 
In het Dagblad van het Noorden van vandaag lazen we over een inwoner uit Sauwerd die de 
provinciale rotonde aldaar vrijwillig van bloemen heeft voorzien en die bloemen ook verzorgt. 
Vanwege zorgen over de veiligheid en precedentwerking heeft de provincie haar gevraagd de 
bloemen te verwijderen.  
 
De fracties van D66 en de ChristenUnie juichen het initiatief van deze inwoner juist toe, omdat ze 
zorgt voor een aantrekkelijke omgeving en meer biodiversiteit. Dat wordt ook door andere inwoners 
van het dorp en passerende automobilisten gewaardeerd. 
 
Daarom hebben we de volgende vragen aan u: 
 

1. Kent u genoemde berichtgeving en bent u met ons van mening dat dit soort initiatieven van 
inwoners onze provincie mooier en leefbaarder maken?  

 
2. Welke overwegingen hebben allemaal ten grondslag gelegen aan het verzoek de bloemen 

van de rotonde te verwijderen? 
 
Onze fracties begrijpen dat uit het oogpunt van veiligheid afspraken gemaakt kunnen worden over 
bijvoorbeeld de soorten beplanting en het behalen van het certificaat voor veilig werken langs de 
weg. We denken dat vanuit de gedachte ‘wat kan wel?’ een gezamenlijke oplossing gevonden kan 
worden waardoor dit mooie initiatief wel kan blijven bestaan. 
 

3. Is het college bereid om met desbetreffende inwoner te bespreken wat wél mogelijk is op 
deze rotonde? Zo nee, waarom niet? 

 
Wij zien uit naar de beantwoording van onze vragen. 
 
Vriendelijke groeten,  
 
Paula Benjamins 
Fredric Geijtenbeek 




